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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyülés elnök e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésröl szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kíváno k
benyújtani Balog Zoltán Miniszter Úrhoz „A bejelentett egészségügyi béremelés mekkor a
tényleges bérnövekedést fog eredményezni az érintettek esetében, nem a 2011-es, hane m
a jelenlegi bérszinthez képest?„címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban bejelentett egészségügyi boremelés Önök szerint azt jelenti, hogy 2019-re a
2011-es bérük dupláját fogják megkapni az egészségügyi dolgozók. Azonban ne m
egyértelmű , hogy ez körülbelül mekkora nettó béremelést eredményez majd a szakembere k
számára. Többek között az egészségügyi szakdolgozók a leginkább alulfizetett munkavállaló k
a különböző ágazatok bérszínvonalát figyelembe véve . Többségük a létminimum környéké n
keres, 70.000-100.000 forint nettó bért visz haza, akár 30 éves munkaviszony után is . Kérem
Tisztélt Miniszter Urat, hogy adjon választ a következő kérdésekre :

- A bejelentett egészségügyi béremelés mekkora tényleges bérnövekedést fog eredményezn i
az érintettek esetében, nem a 2011-es, hanem a jelenlegi bérszinthez képest ?
- Hol van ennek az emelésnek a fedezete, hiszen a jöv ő évi költségvetésben nem látszik a
közel 100 milliárd forintosnak beígért bérrendezési program ?
- Mikor kerül az országgyű lés elé az új bértábláról szóló törvény ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016 . június 15 .

Szabó Tímea
független országgyű lési képviselő


	page 1

